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Priština, 20. novembar 2018. godine, u 11:00 časova 

Zgrada Skupštine, Sala N-225 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

Sednici su prisustvovali:  Driton Selmanaj, Verica Ćeranić, Mërgim Lushtaku, Valon Ramadani, 

Avdullah Hoti, Andin Hoti, Etem Arifi, Emilija Redžepi i Ali Lajçi. 

 

Odsutni: Albert Kinolli i Faton Topalli. 

 

Pomoćno osoblje: Mehmet Simnica, Ajet Avdullahu i Endrit Rrustemi. 

 

Pozvani: Sadik Kryeziu, predsednik odbora JP ”Trainkos” D.d. 

 Durim Kryeziu, glavni finansijski službenik – JP  ”Trainkos” D.d. 

 

Ostali učesnici: Samir Hoxha i Zamira Ahmeti MKOS, Astrit Bllaca, Vjoleta Smajlaj, Vlora Spanca i 

Enver Boqolli  NKR-a, Erëblina Ajazi Skupština Kosova, Besjana Bajrami EO, Gentiana Kadrija 

Kosova Press i Egzon Murturi KDI. 

 

Sednicu je predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik komisije 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 06.11.2018. godine; 

3. Razmatranje izveštaja revizije za Godišnje financijske izveštaje Javnog preduzeća 

Hekurudhat e Kosovës (Železnice Kosova) - Trainkos d.d, za godinu završenu 31. 

decembra 2017. godine; 

4. Razmatranje i usvajanje preporuka iz izveštaja revizije za godišnje financijske 

izveštaje Ministarstva kulture, omladine i sporta, za godinu završenu 31. decembra 

2017. godine; 

5. Razno. 

 

 



      Predsednik, nakon što je konstatovao da su ispunjeni uslovi za početak sednice, počeo je sa 

zasedanjem prema dnevnom redu.  

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

     Dnevni red se usvojio bez promena.  

 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 06.11.2018. godine 

 

     Zapisnik sednice, održane 06.11.2018. godine, usvojen je bez primedbi.   

 

 

3. Razmatranje izveštaja revizije za Godišnje financijske izveštaje Javnog preduzeća 

Hekurudhat e Kosovës (Železnice Kosova) - Trainkos d.d, za godinu završenu 31. 

decembra 2017. godine 

Emilija Redžepi rekla je da pruženi izveštaji od strane preduzeća nisu tačni i nisu prema standardima 

revizije, međutim naglasila je da ukoliko se uporede sa prethodnom godinom, ovo preduzeće je 

pokazalo pomaka u upravljanju.    

Rekla je da računi potraživanja za 2017. godinu su smanjeni za 523,232€ a koji su bili stari 

nenaplaćeni dugovi i koje je preduzeće proglasilo kao loš dug. I za taj iznos se smanjila kapitalna 

rezerva. Ona je takođe navela i ponovnu procenu stalne imovine koju preduzeće nije izvršilo, a takođe 

je navela da rezervni kapital 2016. godine imalo bilans od 5mil €. Vezano za preporuke navela je da 

preduzeće pokazuje poboljšanje, međutim ima dosta toga što se treba uraditi.  

Na kraju, dodala je, da ipak se vidi pomak. Trainkos treba da izradi finansijski izveštaj prema 

zahtevanim standardima koji još nemamo pred sobom. 

 

Sadik Kryeziu, predstavnik preduzeća, ovom prilikom je rekao da Trainkos je među prvim javnim 

preduzećima kojoj je NKR vršila reviziju godišnjih finansijskih izveštaja. Rekao je da se celo osoblje 

mobilizovalo i da su postigli da ispune 74 odsto preporuka, koje on smatra dostignućem, uporedivši se 

sa otežanim stanjem koje je ovo preduzeće imalo tokom godina.  

Što se tiče planova i strategije koje ovo preduzeće ima, rekao da upravi odbor nije mogao raditi na 

dugoročnim planovima, zbog dugova koji postoje od 2002.godine i da zahtevaju podršku relevantnih 

institucija, da bar se ne ugovore privatne kompanije za prevoz robe, jer, kao što navodi, ovo će još više 

oštetiti preduzeće. On je takođe naveo da Vlada Kosova nije uložila n Trainkos-u. Vlada je uložila 

samo 1 mil. €.  

Durim Krasniqi, glavni finansijski službenik preduzeća, rekao je da su bili prinuđeni da izbrišu loše 

dugove koji postoje od 2002. godine i sve do 2011.godine koji su bili nemoguće prikupiti. Kako ne bi 

smo dali lažan prikaz, stoga je odbor odlučio da izbriše ove dugove sa financijskih izveštaja.     

 

Avdullah Hoti,  rekao je da tretiranje dugova preduzeća uz smanjenje rezervnog kapitala i 

odstupanja kod zaliha i računovodstvenih evidencija zaliha, čini sve finansijske cifre preduzeća ne 

kredibilnim. Rekao je da je preduzeće smanjilo kapital kako bi ujednačili račune. Isto tako je iskazao 

zabrinutost i kod konkursa, gde je naveo da se nisu uopšte poštovali propisi.  

 



Emilija Redžepi postavila je pitanje o nenaplaćenim obavezama koje ima preduzeće i kakva je 

podrška Vlade u razvoju železnica. Ona je takođe postavila pitanje da li Trainkos koristi evropske 

fondove u ovoj svrsi. Gđa. Redžepi dodala je da Vlada ne čini dovoljno za ovo javno preduzeće i 

predložila je da Komisija prosledi preporuku Vladi da bude više obazriva prema javnim preduzećima.    

 

Sadik Kryeziu rekao je da Regulativni Autoritet licencirao još jednu privatnu kompaniju za prevoz 

robe koja nam sada vrši konkurenciju, dok preduzeće glavnu delatnost ima prevoz robe. Rekao je da 

sama ima 230 zaposlenih i njihov broj se počeo smanjivati.    

 

Avdullah Hoti rekao je da se ulaganja vrše kod Infrakos-a, i to će uticati na prihode preduzeća 

Trainkos-a i praktično će iz izbaciti iz funkcije za neko vreme dok se ne obnovi ruta železnice.  

Međutim, ovo ne obrazložava nedostatak odlučnosti uprave da upravlja kako treba finansijama i 

kompanija treba imati sluha funkcionisanja poslovanja, jer već tržište je skoro pa liberizovano i 

normalno je da postoje privatni operatori u pružanju usluga.  On je naveo da se kompanija treba sebe 

održavati, dok za kapitalne investicije se treba Vlada pobrinuti. 

 

Ali Lajçi rekao je da ne postoji razvojna strategija za železnice na Kosovu. Isto tako je rekao da Vlada 

nakon rata ali i uprava preduzeća snose odgovornost za ovo stanje stvoreno u Trainkos-u.   

 

Driton Selmanaj rekao je da KNJF nije imala niti jedan prethodi izveštaj kako bi videla kako je išao 

tok nove uprave. Rekao je da će ovaj izveštaj biti kao osnova za sledeće godine i ukoliko su negativni 

financijski izveštaji, bar nek budu tačni, jer ako finansijski izveštaji nisu tačni onda za sve postoji 

sumnja.   
 

Zaključak 

 

KNJF odlučila je da Izveštaj revizije za Javno Preduzeće Hekurudhat e Kosovës (Železnice Kosova)- 

Trainkos D.d. za 2017. godinu, ne uputi na plenarnoj sesiji, međutim kompanija treba pripremiti 

akcioni plan i da isti prosledi KNJF-u. 

 

4. Razmatranje i usvajanje preporuka iz izveštaja revizije za godišnje financijske 

izveštaje Ministarstva kulture, omladine i sporta, za godinu završenu 31. decembra 

2017. godine 

 

Avdullah Hoti rekao je da kod tačke “j” kod preporuka navedeno je da „Ministar treba da obezbedi da 

svi sporazumi o razumevanju/saradnji budu od njega potpisanje ili da isti ovlasti sekretara..“, to tako 

ne treba da stoji jer ministar ne može ovlastiti sekretara. Može ovlastiti nekog od zamenika ministra 

ali ne Sekretara.   
 

Zaključak 

 

KMJF je odlučila da se Godišnji izveštaj revizije za MKOS za 2017. godinu prosledi Plenarnoj 

sednici, zajedno sa preporukama KMJF-a.  

 

 



 

 

Sednica je završena u 12:00 časova.  

 

 

                                                                      Predsednik komisije,                                  

Pripremilo:                                 ___________________ 

Osoblje za podršku Komisije.                     Driton Selmanaj  

  


